
Aalsmeer , 11 maart 2019 

Beste commissie we zijn over het algemeen heel blij met het voorstel Raamwerk Aalsmeer Oost wat 
nu voor ons ligt. Heel veel van wat tijdens inspraak ronde is opgehaald zien wij terug. Ook onze 
inspraak en ideeën zijn terug gekomen en daarvoor dank. Ook een extra  onderzoek naar de 
verkeersontsluiting was een goede zet!; waar wij als bewoners in eerste instantie niet aan gedacht 
hadden. Wel hebben we nog welke enkele zorgen welke we graag met jullie willen delen maar geen 
wijzigingen van het plan tot gevolg hebben.  

1. Het buurtpark in  de groenstructuur tegenover het Vlindereiland zouden we graag groen 
willen houden. In de tekst staat dat het hier om trapveldjes / ontmoetingsplekken gaat. We 
willen graag een groen veld waar jong en oud in de zomer kunnen spelen.  We zien liever 
geen verharding of kooi, dit in verband met geluidsoverlast en risico op samenscholing. 

2. We hebben zorgen over het inschijnen van koplampen van auto’s die vanaf de Marshallsingel 
richting vlindereiland rijden. We zouden daarom graag dichte bebossing hebben ter 
voorkoming van deze hinder. 

3. Een punt van zorg is ook het omlaag brengen van de parkeernorm. Er is nu al sprake van 
parkeerproblemen. Indien de parkeernorm in de nieuwe wijk laag wordt gesteld zullen de 
bewoners van de nieuwe wijk parkeerplek gaan zoeken in de bestaande wijk Nieuw 
Oosteinde met nog meer parkeerproblemen/verkeers overlast tot gevolg. 

4. In de toelichting van 5 maart is aangegeven dat er een opdracht ligt om voor de lage en 
midden inkomen te bouwen. Graag zouden wij ruimte zien voor een aantal gelijksoortige 
woningen als de bestaande bouw te bouwen op de rand tussen Nieuw 
Oosteinde/vlinderweg  en oosteinde driehoek. Dit om de sociale cohesie te versterken en de 
WOZ waarde van de bestaande bebouwing niet aan te tasten.  

5. Start bouw eerst met aanleggen van de groenstrook, en met bouw van huizen aan de rand 
van de wijk, zodat overlast van omwonenden zo beperkt mogelijk blijft. 

6. Het is met het oog op het rendement van zonnepanelen op de huizen in de nieuwe wijk 
beter als de straten op het zuiden zijn gericht. Dit zou betekenen straten van oost naar west. 
Hierdoor zal ook echt een eigen wijk ontstaan met een heel eigen karakter.  

Wat ons betreft kan het plan worden aanvaard met bovenstaande wensen.  

Ik hoop dat jullie onze inspraak mee nemen naar het raadsoverleg en deze punten als 
amendementen inbrengen. Zodat we samen een prettige omgeving creëren. Alvast heel veel dank. 
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